Address: 2 Lee On Lane, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong Tel: 2343 6677 Fax: 2790 0077

E-mail: mail@uccke.edu.hk Website: http://www.uccke.edu.hk

9 September 2025

Dear Principal and Teachers,

As the new school year begins, I wish your school staff good health and abundant blessings from the Lord. By God's grace, our school is celebrating its 23<sup>rd</sup> year of establishment, and we sincerely invite your school to join us for our upcoming events.

# 23rd Anniversary School Open Day and 23rd Anniversary Thanksgiving Worship Service

We will hold our School Open Day on 4 October 2025 (Saturday) from 9:00 AM to 5:00 PM. as well as the 23<sup>rd</sup> Anniversary Thanksgiving Worship Service on 5 October 2025 (Sunday) at 11:00 AM. Reservation is not required for School Open Day, everyone is welcome to join and share in the joy. If you would like to participate in the 23rd Anniversary Thanksgiving Worship Service, please complete and send the attached reply slip by fax (2790-0077), by email (info@uccke.edu.hk), or by mail (2 Lee On Lane, Kwun Tong, Kowloon) on or before 24 September 2025 (Wednesday).

If you have any inquiries about the Open Day, please feel free to contact the School Office or our Assistant Principal Mr. LUI Chi On at 2343-6677.

## 2026-2027 S.1 Admission

We also want to inform you that the 2026-27 S.1 Admission will open on 29 September 2025, with the application deadline on 5 January 2026. Interviews will take place in January and February of the same year. We encourage parents and students from your school's Primary 6 classes to attend the Open Day for more information.

#### **Parent Talks**

To further strengthen the connection between our schools, I would be delighted to give parent talks on topics such as school selection strategies, secondary school transition, and parent-child relationships. If your school organizes classes for parents or any events where I could contribute, please feel free to reach out to me. I am eager to assist according to my availability.

Enclosed a leaflet from our school for your reference. Should there be any enquires regarding the parent talks, please do not hesitate to contact me at 2343 6677 or email ckt@uccke.edu.hk.

Thank you for your continued support, and I hope to see you soon!

Yours faithfully,

Dr. Cheng Kin Tak Samuel

Gr. Chen

校長、老師道鑒:

主內平安!

在新學年依始,祝願各位教育同工身心康泰,主恩豐盈。本校踏入二十三周年,謹此誠邀 貴校師生撥冗參加本校校慶活動,同申慶賀。

# 二十三周年校慶開放日暨二十三周年感恩崇拜

本校將於二零二五年十月四日(星期六)上午九時至下午五時舉行「校慶開放日」及 2025 年 10 月 5 日(星期日)上午 11 時舉行「二十三周年校慶感恩崇拜」。「校慶開放日」無需預約,歡迎 貴校師生及家長屆時蒞臨,同沐主恩,共享歡樂。如欲出席「二十三周年校慶感恩崇拜」,請填妥夾附之回條,於二零二五年九月二十四日(星期三)或之前傳真至 2790-0077、電郵至 info@uccke.edu.hk 或郵寄至九龍觀塘利安里二號本校校務處。

如有任何查詢,歡迎致電 2343-6677 與本校校務處或呂志安助理校長聯絡。

#### 二零二六至二七年度中一入學資訊

本校二零二六至二七年度中一入學申請將於二零二五年九月二十九日開始,截止日期為二零二六年一月五日,並於二零二六年一月及二月舉行面試。鼓勵 貴校小六家長及學生可於開放 日當天到訪本校,以獲取更多資訊。

## 家長講座

為加強彼此聯繫,本人樂意為 貴校家長提供講座,分享選校策略、升中銜接及親子關係等經驗。如 貴校有意舉辦家長班或相關活動,本人樂於按時間許可提供協助。

隨函附上本校小冊子,供 貴校參考。如對家長講座有任何查詢,歡迎致電 2343-6677 或電郵 ckt@uccke.edu.hk 與本人聯絡。

再次感謝 貴校的支持,期待與您會面!

祝

桃李馥郁!

滙基書院(東九龍)校長

鄭建德

鄭建德博士謹啟 二零二五年九月九日